

Møtereferat

14.06.19 Administrativ styringsgruppe og leiargruppa

Møtedato:	14.06.2019	Møtestad:	Møterom Anga, Førde rådhus
------------------	-------------------	------------------	----------------------------

Møtt	Ikkje møtt
Stian Jakobsen Elin Enebakk Veronika Jamaris Huus Torill Anita Segtnan Lise Mari Haugen Øystein Høyvik Ellen Jensen Øyvind Bang-Olsen Kurt Even Andersen Åge Stafsnes Kirstin Bruland Kristine Steindal	Jan Birger Moe Marit Solheim Ole John Østenstad Dag Ripe

Møteleiar:	Lise Mari Haugen	Møtereferent:	Øystein Høyvik
-------------------	-------------------------	----------------------	-----------------------

Utsendt dagsorden

Tidspunkt	Kva
08.00 – 08.10	Gjennomgang og godkjenning av referat frå møte 24.05.19
08.10 – 08.30	Bruk av kommunehusa v/ Ellen Jensen og Øystein Høyvik – link til rapport
08.30 – 08.50	Behov for ombyggingar (jf. vedtak administrativ styringsgruppe 09.05.19) <ul style="list-style-type: none"> • Brann og redning v/ Øyvind Bang-Olsen • Teknisk drift v/ Øyvind Bang-Olsen • Helse/omsorg/sosial v/ Kirstin Bruland og Kurt Even Andersen • Førdehuset – status i arbeidet med frist 24.06.19 v/ Trond Ueland
08.50 – 09.10	Diverse v/ Ellen Jensen – mellom anna <ul style="list-style-type: none"> • Eit postmottak? • Ei adresse? • Heilelektronisk kommunikasjon internt? • Heilelektronisk måte å arbeide på eller skal dokumenter framleis følgje sakene? • Utsending frå einingane? • Internpost?

	<ul style="list-style-type: none"> Nye fagsystem – ressursbehov?
09.10 – 09.20	Visma Veilederen v/ Kristine Steindal (sjå vedlegg)
09.20 -09.40	Status på arbeidet i eigen sektor – og med fokus på kva som må vere på plass i løpet av juni og august 2019 <ul style="list-style-type: none"> Stab/støtte v/ Lise Mari Haugen Barnehage v/ Kristine Steindal Skule v/ Åge Stafnes Helse/sosial v/ Kurt Even Andersen Omsorg v/ Kirstin Bruland Kultur v/ Trond Ueland Teknisk og miljø v/ Øyvind Bang-Olsen
09.40 – 10.00	Eventuelt

Sak nr.	Sakstittel, omtale og konklusjon	Ansvar	Frist
1	Gjennomgang og godkjenning av referatet frå møte i administrativ styringsgruppe og leiargruppa 24.05.19 <ul style="list-style-type: none"> Godkjent 		
2	Bruk av kommunehusa <ul style="list-style-type: none"> Ellen Jensen og Øystein Høyvik gjorde greie for arbeidsgruppa sine tilrådingar Ingen merknader – saka går vidare til kommunedirektøren for endeleg avgjerd 	OJØ	Snarast
3	Behov for ombyggingar (jf. vedtak administrativ styringsgruppe 09.05.19) <ul style="list-style-type: none"> Brann og redning v/ Øyvind Bang-Olsen <ul style="list-style-type: none"> På kort sikt (jf. leigeavtale ut 2023) <ul style="list-style-type: none"> Ikkje behov for ombygging Behov for noko innkjøp av kontormøblar På lengre sikt <ul style="list-style-type: none"> Må ha auka fokus på tilrettelegging for både kvinner og menn (likestilling/diskriminering) Teknisk drift v/ Øyvind Bang-Olsen <ul style="list-style-type: none"> På kort sikt <ul style="list-style-type: none"> Ikkje behov for ombygging Omsorg v/ Kirstin Bruland <ul style="list-style-type: none"> Heimetenestene i Førde <ul style="list-style-type: none"> Grunna deling av eininga er det behov for eitt kontor utover kva som er tilgjengeleg i dag. <ul style="list-style-type: none"> Må vurdere om ein kan ta i bruk andre tilgjengelege rom (til dømes samtalerom) Sidan dette er ei deling som truleg hadde blitt gjennomført av Førde kommune uavhengig av kommunereforma vurderer ein at kostnadane ikkje automatisk kan koplast til reformarbeidet Grunna deling av eininga er det behov for auka romkapasitet knytt til medisinhandtering og sårstell <ul style="list-style-type: none"> Sidan dette er ei deling som truleg hadde blitt gjennomført av Førde kommune uavhengig av kommunereforma vurderer ein at kostnadane ikkje automatisk kan koplast til reformarbeidet Skei heimeteneste 		

	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Glas ved dør til einingsleiar og fleire møterom <ul style="list-style-type: none"> • Behova koplast ikkje til kommunereforma – og må derfor takast ved ordinært økonomiplan- og budsjettarbeid ○ Førde bu- og miljøteneste sone 1 <ul style="list-style-type: none"> ▪ Kontor einingsleiar, kontor assisterande einingsleiar, personalgarderobe, møterom mv <ul style="list-style-type: none"> • Behova koplast ikkje til kommunereforma – og må derfor takast ved ordinært økonomiplan- og budsjettarbeid ○ Førde bu- og miljøteneste sone 2 <ul style="list-style-type: none"> ▪ Kontor til einingsleiar på Steinen <ul style="list-style-type: none"> • Behova koplast ikkje til kommunereforma – og må derfor takast ved ordinært økonomiplan- og budsjettarbeid ○ Sande bu- og miljøteneste <ul style="list-style-type: none"> ▪ Kontor til einingsleiar <ul style="list-style-type: none"> • Behova koplast ikkje til kommunereforma – og må derfor takast ved ordinært økonomiplan- og budsjettarbeid ○ Kjøkkentenesta <ul style="list-style-type: none"> ▪ Kontor til einingsleiar <ul style="list-style-type: none"> • Behova koplast ikkje til kommunereforma – og må derfor takast ved ordinært økonomiplan- og budsjettarbeid ○ Butiltak psykisk helse <ul style="list-style-type: none"> ▪ Kontor til einingsleiar <ul style="list-style-type: none"> • Behovet har samanheng med oppretting av ny eining <ul style="list-style-type: none"> ○ Må først vurdere om ein kan omdisponere tilgjengeleg areal på Prestebøen ○ Sande omsorgssenter <ul style="list-style-type: none"> ▪ Videoløysing <ul style="list-style-type: none"> • Behova koplast ikkje til kommunereforma – og må derfor takast ved ordinært økonomiplan- og budsjettarbeid ○ Tildelingseininga <ul style="list-style-type: none"> ▪ Behov for ambulante arbeidsplassar i dei tre andre kommunehusa <ul style="list-style-type: none"> • Er tatt i vare gjennom arbeidet knytt til bruk av kommunehusa • Helse/sosial v/ Kurt Even Andersen <ul style="list-style-type: none"> ○ Generelt - på kort og halvlang sikt er ikkje behov for ombyggingar eller auka areal dersom einingane ikkje må gi frå seg areal eller får fleire tilsette enn oversikta i dag syner ○ Dagtilbod i dagens Naustdal kommune <ul style="list-style-type: none"> ○ Har i dag ikkje eigne/eigna lokale <ul style="list-style-type: none"> ▪ Øyvind Bang-Olsen og Kurt Even Andersen ser på løysingar ▪ Behova koplast ikkje til kommunereforma – og må derfor takast ved ordinært økonomiplan- og budsjettarbeid ○ Friskliv og frivilligheit (Aktivitetstenesta) har spelt inn at dei ynskjer å nytte «Gamlebanken», samt opprette seniorsenter i 1. et. • Førdehuset – status i arbeidet med frist 24.06.19 v/ Trond Ueland 	<p>KU</p>	<p>28.06.19</p>
--	-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-----------	-----------------

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Skal ha møte i arbeidsgruppa 17.06.19 		
4	<p>Diverse v/ Ellen Jensen – mellom anna</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ellen Jensen innleia omkring spørsmåla: <ul style="list-style-type: none"> ○ Eit postmottak? ○ Ei adresse? ○ Heilelektronisk kommunikasjon internt? ○ Heilelektronisk måte å arbeide på eller skal dokumenter framleis følgje sakene? ○ Utsending frå einingane? ○ Internpost? ○ Nye fagsystem – ressursbehov? • Saka blir sett opp på ny i leiargruppa sitt møte 06.09.19 – og kor Ellen Jensen i forkant utarbeidar kort notat med framlegg til løysingar 	EJ	02.09.19
5	<p>Visma Veilederen</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kristine Steindal informerte om førebelse konklusjonar gjort i møte 05.09.19 • Blir sett opp som sak i neste møte i leiargruppa 	KS	28.06.19
6	<p>Status på arbeidet i eigen sektor – og med fokus på kva som må vere på plass i løpet av juni og august 2019</p> <ul style="list-style-type: none"> • Stab/støtte v/ Lise Mari Haugen <ul style="list-style-type: none"> ○ Har gjennomgang av vedteke arbeids-/oppgåvefordeling og ambisjonsnivå sett opp mot gjennomført innplassering av tilsette – kan bli behov for justeringar som må drøftast med HTV ○ Forseinka i høve arbeidet med å avklare roller og relasjonar mellom linje og stab/støtte – blir tema i leiargruppa si samling 26. og 27. august 2019 • Barnehage v/ Kristine Steindal <ul style="list-style-type: none"> ○ Ikkje nytt sidan førre møte ○ Skal ha felles styrarmøte 19.06.19 • Skule v/ Åge Stafsnes <ul style="list-style-type: none"> ○ Ikkje nytt sidan førre møte ○ Skal ha felles rektormøte 25.06.19 • Helse/sosial v/ Kurt Even Andersen <ul style="list-style-type: none"> ○ Ikkje nytt sidan førre møte • Omsorg v/ Kirstin Bruland <ul style="list-style-type: none"> ○ Manglar framleis tilsetting av nokre einingsleiarar • Kultur v/ Trond Ueland <ul style="list-style-type: none"> ○ Ikkje nytt sidan førre møte • Teknisk og miljø v/ Øyvind Bang-Olsen <ul style="list-style-type: none"> ○ Ikkje nytt sidan førre møte 		
9	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Oppfølging møte PSU og fellesnemnda 12.06.19 <ul style="list-style-type: none"> ○ Ingen spesielle oppfølgingspunkt • Tiltak for å rekruttere til brannstyrken på Jølster <ul style="list-style-type: none"> ○ Øyvind Bang-Olsen informerte om status 		

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Vil i det vidare samarbeide om rekruttering for å betre situasjonen på Jølster ● Vakansar <ul style="list-style-type: none"> ○ Ingen saker 		
8	<p>Til oppfølging</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Ombyggingsbehov Førdehuset ● Ombyggingsbehov ny eining Butiltak psykisk helse ● Rapport frå arbeidsgruppe flyktningar og integrering ● 06.09.19: Diverse knytt til postmottak mv (jf. referat frå møte 14.06.19) 		

Eventuelle merknader til referatet må sendast til referenten innan 10 dagar etter utsending.